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Komeetan toimipisteen tulevaisuus - 
Meidän koulun pitää olla jatkossakin koulu! 
 

On tärkeää että on pieniä kouluja, joissa pystyy rauhallisesti oppimaan asioita. 
Tämä koskee myös meidän kouluamme.  
 
Koulumme pihalla on myös paljon metsää, ja puita, joka on tärkeää, koska täällä 
pystyy paremmin leikkiä tai kävellä rauhassa. Koulussamme on kivaa olla siksi, 
koska kaikki tuntevat toisensa ja kukaan ei kiusaa toista. Oppilaille jotka ovat 
tottuneet rauhalliseen ja pieneen kouluun, isoon kouluun tottuminen olisi 
hankalaa ja se veisi aikaa. 
  
Koulumme ruokailut ovat myös rauhallisia, koska oppilaita ei tule kuudelta 
luokalta samaan aikaan syömään. Meillä saa valita kielistäkin ranskan, ja 
valinnaisaineita saa valita oman  toimipisteen lisäksi myös Päivänkehrän 
toimipisteestä. 
 
Etenkin pienempien oppilaiden näkökulmasta katsottuna on turvallisempaa ja 
helpompaa käydä pientä kuin isoa koulua, koska pienissä tiloissa ei voi eksyä.  
 
Parhaillaan valmistuu paljon kerrostaloja lähelle kouluamme. Näiden talojen 
lapsille tämä olisi viihtyisä lähikoulu. Jos koulumme purettaisiin, niin näiden 
talojen lasten ja myös nykyisten oppilaiden koulumatkat pitenisivät. Vaikka 
koulustamme tulisikin päiväkoti, niin pieniä kouluja pitäisi silti olla enemmän! 
 
Näistä asioista johtuen alle 300 000 euron vuotuinen säästö ei ole niin 
merkittävää siihen nähden, että monet oppilaat joutuvat vaihtamaan koulua. On 
myös turhaa poistaa käytöstä terve ja hyväkuntoinen koulurakennus, koska se ei 
ole ympäristöystävällistä. 
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